

## إعلان شركة سال السعودية للخدمات اللوجستية عن النتائج المالية السنوية المنتهية في 31-12-2024

SAL Saudi Logistics Services Co. announces its annual financial results for the year ended 31-12-2024

	السنة الحالية Current Year	السنة للماضية Previous Year	التغير % Change %	
Sales/Revenue *	1,633,957	1,455,712	12.245%	البيعات/الإيرادات *
Gross Profit (Loss) *	915,215	775,569	18.006%	إجمالي الربح (الخسارة) *
Operational Profit (Loss) *	709,416	586,199	21.020%	الربح (الخسارة) التشغيلي *
Net profit (Loss) *	661,435	509,716	29.765%	صافي الربح (الخسارة) *
Total Comprehensive Income *	661,782	513,000	29.002%	إجمالي الدخل الشامل *
Total Shareholders Equity (After Deducting the Minority Equity) *	1,402,309	1,234,127	13.628%	إجمالي حقوق الملكية (بعد استبعاد الحصة غير المسيطرة) *
Profit (Loss) per Share *	8.27	6.37	-	ربحية (خسارة) السهم *

All figures are in (Thousands) Saudi Arabia, Riyals

جميع الأرقام بال (الاف) ريال سعودي

	القيمة Amount	النسبة من رأس المال Percentage Of the Capital	
Profit (Losses) Resulting from The Change in Investment Properties Fair Value *	NA	--	مكاسب (خسائر) التغير في القيمة العادلة للعقارات الاستثمارية *
Accumulated Losses (If the company does not have accumulated losses, please do not fill it)	NA	--	الخسائر المتراكمة (في حال ان الشركة ليس لديها خسائر متراكمة ، الرجاء عدم تعبئتها)

All figures are in (Thousands) Saudi Arabia, Riyals

جميع الأرقام بال (الاف) ريال سعودي

	Explanation	توضيح	
The reason of the increase (decrease) in the sales/ revenues during the current year compared to the last year *	<p>Revenue increased by 12% to SAR 1.63 billion in 2024 compared to SAR 1.46 billion in 2023.</p> <p>In the Handling division full year revenue increased to SAR 1.36 billion, up 12% from SAR 1.22 billion in 2023, illustrating 20% volume growth in 2024. Volume growth was mainly driven by a high Q1 volume peak and impressive 30% increased courier volumes.</p> <p>The Logistics division demonstrated significant growth, with total revenue in 2024 reaching SAR 271 million, a remarkable 15% organic increase from 2023. This upward trend in revenue is a testament to the</p>	<p>نمت الإيرادات بنسبة 12% لتصل إلى 1.63 مليار ريال سعودي في عام 2024 مقارنة بـ 1.46 مليار ريال سعودي في عام 2023.</p> <p>بالنسبة لقطاع المناولة الأرضية، ارتفعت الإيرادات السنوية لتصل إلى 1.36 مليار ريال سعودي، بزيادة قدرها 12% من 1.22 مليار ريال سعودي في عام 2023، مما يعكس النمو في أحجام المناولة بنسبة 20%. وقد كان النمو في الأحجام مدفوعاً بشكل رئيسي بارتفاع كبير في الأحجام للمناولة خلال الربع الأول وزيادة ملحوظة بنسبة 30% في أحجام البريد السريع.</p> <p>بالنسبة لقطاع الحلول اللوجستية، بلغ إجمالي الإيرادات 271 مليون ريال سعودي، بزيادة طبيعية ملحوظة بنسبة 15% مقارنة بعام 2023 ويعود هذا الاتجاه الصاعد في إيرادات القطاع إلى استراتيجية التنوع في المجالات التي</p>	<p>يعود سبب الارتفاع (الانخفاض) في البيعات/الإيرادات خلال هذا العام مقارنة بالعام السابق *</p>

	diversification strategy of SAL, positively unfolding as planned.	يخدمها القطاع والتي تسير كما هو مخطط لها.	
The reason of the increase (decrease) in the net profit during the current year compared to the last year is *	SAL achieved a net profit of SAR 661 million, reflecting a 30% increase over the previous year. This was attributed to remarkable topline growth, effective cost control measures, savings from major lease terminal rentals, and finance income from short-term murabaha deposits.	حققت الشركة صافي ربح قدره 661 مليون ريال سعودي، بزيادة قدرها 30% عن العام السابق. ويعود ذلك إلى النمو الملحوظ في إجمالي الإيرادات، والإجراءات الفعالة للتحكم في التكاليف، وتخفيض تكاليف إيجار المحطات الرئيسية، والدخل من ودائع للرابحة قصيرة الأجل.	يعود سبب الارتفاع ( الانخفاض ) في صافي الربح خلال هذا العام مقارنة بالعام السابق إلى *
Statement of the type of external auditor's report*	Unmodified opinion.	الرأي غير معدل	بيان نوع تقرير مراجع الحسابات*
Comment mentioned in the external auditor's report, mentioned in any of the following paragraphs (other matter, conservation, notice, disclaimer of opinion, or adverse opinion) *	NA	لا يوجد	أي ملاحظة وردت في تقرير مراجع الحسابات متمثلة في فقرة أمر آخر أو تحفظ أو لفت انتباه أو امتناع عن إبداء الرأي أو رأي معارض كما ورد في تقرير مراجع الحسابات *
Reclassification of Comparison Items *	NA	لا يوجد	إعادة تبويب بعض أرقام المقارنة *
Additional Information	NA	لا يوجد	معلومات إضافية